

Date: 28 November 2022

التاريخ: 28 نوفمبر 2022

Mr. Hamed Ahmed Ali
CEO/ Dubai Financial Market
Dubai- United Arab Emirates
Dear Sirs,

السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس تنفيذي/سوق دبي المالي
دبي- الامارات العربية المتحدة
تحية طيبة وبعد،

Subject: Disclosure regarding the submitted application to the court concerning the restructuring plans of Drake & Scull International PJSC (the "Company")

الموضوع: إفصاح حول مستجدات الطلب المقدم إلى المحكمة بخصوص إعادة الهيكلة لشركة دريك أند سكل انترناشيونال ش.م.ع ("الشركة")

Referring to the submitted application in front of the Dubai courts regarding the restructuring plans for Drake and Scull PJSC and its subsidiaries. At the hearing held on the 23 of November 2022, the honorable court decided to approve opening and commencing the procedures for the company and its subsidiaries and appointed the expert who was previously appointed and delegated by the court as a trustee for the bankruptcy, to carry out the entrusted mission as per the court ruling.

بالإشارة إلى الطلب المقدم إلى محاكم دبي بخصوص افتتاح إجراءات إعادة الهيكلة لشركة دريك أند سكل انترناشيونال والشركات التابعة، فقد أصدرت محكمة استئناف دبي حكمها يوم الأربعاء الموافق 2022/11/23 بقبول افتتاح الإجراءات لشركة دريك أند سكل والشركات التابعة لها، وتعيين الخبير السابق ندبه من المحكمة أميناً للتفليسة للقيام بالمهمة المكلف بها من قبل المحكمة وفقاً للحكم الصادر.

The company assures that once the expert completed the mission and approved by the esteemed court, The company will submit to trade the stocks again in the Dubai Financial Market, and completing the other agreed procedures as per the settlement plan, including increasing the capital of the company.

هذا وتؤكد الشركة بأنه وفور استكمال الخبير للمهام المكلف بها وتأييدها من قبل المحكمة الموقرة فسيتم المباشرة بتقديم طلب إعادة أسهم الشركة للتداول في سوق دبي المالي واستكمال باقي الإجراءات المتفق عليها في الخطة والتي من ضمنها رفع رأسمال الشركة.

The company assure that it will keep disclosing all the updates, since one of the company's policy is transparency.

كما ستقوم الشركة بالإعلان عن أي مستجدات أولاً بأول، حيث أن الشركة تعتمد سياسة الإفصاح والشفافية.

The company also extends its gratitude and appreciation to the wise leadership of the United Arab Emirates, the judiciary body, the Ministry of Finance and all parties that had a role in supporting the national economy to reach this stage.

وبهذا فإن الشركة تتقدم بالشكر والامتنان للقيادة الحكيمة لدولة الإمارات العربية المتحدة، وللجهاز القضائي ووزارة المالية وكافة الجهات التي كان لها دور في دعم الاقتصاد الوطني للوصول إلى هذه المرحلة.

Drake & Scull

The company's management also extends its gratitude and appreciation to the company's shareholders for their patience during the previous period, as the company has made every effort to protect their financial investments. The company's management will continue to put all possible efforts to ensure the resumption of trading DSI stocks in the Dubai Financial Market.

كما تتقدم إدارة الشركة بالإمتنان والتقدير لمساهمي الشركة لتحليهم بالصبر خلال الفترة السابقة حيث أن الشركة قد سعت بكافة جهودها لحماية استثماراتهم المالية وستواصل إدارة الشركة بذل كل الجهود الممكنة لضمان استئناف تداول أسهم شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع في سوق دبي المالي بعد الانتهاء من إعادة الهيكلة.

Sincerely Yours,

لكم فائق الاحترام والتقدير

Drake & Scull PJSC

شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع

